
  
 

 

APSKRITOJO STALO DISKUSIJA 

Organizuojama bendradarbiaujant su Lietuvos Respublikos Seimu 

,,Europos energetikos sąjungos galimybės ir iššūkiai – 

atsinaujinantys energijos ištekliai Lietuvoje” 

Lietuvos Respublikos Seimas, Vilnius 
2017 m. spalio 20 d., 9:00 – 13:30 val. 

Konstitucijos salė 
 

Darbinės kalbos: lietuvių ir anglų (sinchroninis vertimas) 
 

 

PROGRAMA 

9:00 – 11:00 Įžanginė sesija: atsinaujinantys energijos ištekliai Lietuvoje ir ES 

 Įvadas  
Pirmininkas: Jan Geiss, EUFORES generalinis sekretorius 
 

 Sveikinimo žodis  
Kęstutis Mažeika, Lietuvos Respublikos Seimo Aplinkos apsaugos komiteto pirmininkas 
 

 Nacionalinės energetinės nepriklausomybės strategijos gairės  
Žygimantas Vaičiūnas, Lietuvos Respublikos energetikos ministras 
 

 „Lietuva – link tvarios energetikos” 
Virginijus Sinkevičius, Lietuvos Respublikos Seimo Ekonomikos komiteto pirmininkas 
 

 „Europos atsinaujinančios energetikos politika po 2020-ųjų“ 
Arnoldas Pranckevičius, Europos Komisijos atstovybės Lietuvoje vadovas 
 

 ,,Atsinaujinančių energijos išteklių plėtros iššūkiai ir galimybės” 
Virgilijus Poderys, Lietuvos Respublikos Seimo Energetikos komisijos pirmininkas   

 
Klausimai ir atsakymai 

11:00 – 11:30 Kavos pertrauka 
 



Supported by    

 

 

11:30 – 13:00 Diskusija „Lietuvos energetinės pertvarkos poreikiai ir galimybės” 
Pirmininkas: Virgilijus Poderys, Lietuvos Respublikos Seimo Energetikos komisijos pirmininkas 
 

 „Atsinaujinantys energijos ištekliai Lietuvoje, tikslai iki 2020 metų” 
Jurga Tallat-Kelpšaitė, elcareon politikos departamento vyresnioji projekto vadybininkė 
 

 „Energetikos decentralizacija skirstomojo tinklo operatoriaus akimis” 
Giedrius Kvedaravičius, AB ESO Paslaugų vystymo departamento direktorius 
 

 „Vėjo energetikos potencialas Lietuvoje: iššūkiai ir galimybės“ 
Aistis Radavičius, Lietuvos vėjo jėgainių asociacija 
 

 „Kauno miesto tvarios energetikos patirtis ir pagrindiniai tikslai” 
Rimantas Bakas, AB „Kauno energija“ generalinis direktorius 

 

 „Kodėl ES nebėra pasaulio energetikos pertvarkos lydere ir kam mums reikalinga 
energetikos strategija ?“  
Martynas Nagevičius, Lietuvos atsinaujinančių energijos išteklių konfederacijos 
prezidentas 

 
Keitimasis nuomonėmis ir diskusija tarp dalyvių 


